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Närvarande: Fredrik Lardén (till punkt 4), Nils Nordin, Kristina Lidh, Mattias Jonsson, 
Torbjörn Andersson samt Gun-Britt Skogsmo (kanslist)  
   
§1  Mötets öppnande  
Öppnades mötet  
  
§2  Val av två justeringsmän/ -kvinnor 
Mattias Jonsson och Kristina Lidh 
  
§3  Föregående protokoll  
Föregående protokoll gicks igenom och avrapporterades. 
Gun-Britt hade pratat Svenska Hem och de skulle återkomma om vi kunde få något jobb. 
Sponsorbreven ännu ej upptryckta, Mia skulle återkomma. De ligger dock på lagets 
hemsida och kan hämtas där. http://www.klubben.se/aspoif/1264-dokument-do-0-item-
3117.html. 
6 st bollar har köpts för presentkortet på Intersport och levererats till Benton. 
  
§4  Info från sekreteraren och ev val 
Fredrik Lardén önskar att ta time-out från sekreterjobbet och styrelsen fram till årsmötet. 
Han kommer dock att kvarstå som lagledare för P97 och hjälpa Nisse med lottförsäljning. 
Kristina åtog sig att vara standin för Fredrik till avslutad time-out längst fram till 
Årsmötet 2010. 
  
§5  Läget i lagen 
A-laget: Läget mycket bra, roligt igen och även vinster. Målet är att klara kontraktet 
kommer att vara klart nästa söndag. 
FAIF: Vunnit 1 match och förlorat överiga, men de 14 tjejerna är vi gott mod. 
Föräldramöte 1 oktober. Kommer att stå 19/12 Karlsson. 
P97: Spelar bra, men en hel del förluster, ligger straxt under mitten i tabellen. 
P98 : Spelar bra, men lite få spelare. Ligger över mitten i tabellen  
02: Sista träningen i lördags. Problem med att få tränare, lagledare etc. Jeannette 
Brännlund ny lagledare. Föräldramöte planerat till i vår. 99/00: Sammandrag i Söndags. 
Sålde i kiosken för 10.000:-, 1400:- i vinst på lotter. De kommer ej att stå på Karlsson 
26/9. Nisse och Fredrik gör det istället. Laget hade frågor angående vilka pengar går till 
klubben och vilka går till laget. Regelverket är att kioskförsäljning inklusive kiosklotter 
går till klubben, Karlsson och övrigt indraget av laget går till laget. Se vidare under §7. 
 
§6 Lottförsäljning Karlsson 
Lista över när lagen skall stå finns här: 
http://www.klubben.se/public_club/images/_users/document/[1264]22922.xls 
Rimond på KlippIt vill hjälpa AspöIF. Gun-Britt ger honom lotter att sälja. 
 
§7 Medlemsavgifter, uppföljning 
Det finns ett antal i varja lag som inte har betalat in medlemsavgiften. 
Gun-Britt påminner lagledarna igen. 
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Det beslutades att avdrag sker för ej betalda medelmsavgifter från de pengar som tillfaller 
laget från medlemsavgift (100:-), lottförsäljning och övrigt.  De avgifter som 
lagmedlemmare ej betalt (lagledare och Gun-Britt måste vara överens om namnlistan) 
dras ifrån innan lagen får ta ut pengar. Nästa år skall kontrollen vara hårdare och inga 
spelare som inte betalt medlemsavgift får spela match. 
 
§8  Ekonomis rapport, budget 
Finns ingen ekonomisk rapport budget kommer i oktober. 
Swedbank tillåter inte insättning på banken längre, det skall sättas in via box, hoppfullt 
får Gun-Britt box denna vecka. Insättningsavgift 42:-/gång. 
  
§9  Föräldramöten 
FAIF: 1 oktober 
P97/98.: Slutet av  oktober, samband med sista P98 matchen 
02: I vår 
  
§10 Cuper 
FAIF eventuellt Södertälje, återkommer med information. 
  
§11 Ev frågor etc från Kanslet 
Närvarolistor pärmen borta från Kansliet. Dessa måste finnas för att kunna vid behov visa 
fotbollsförbundet. Den som lånat pärmen lämna tillbaka snarast. Gun-Britt går ut till 
lagledarna igen och ber dem titta i sina gömmor. 
  
§12 Övriga frågor 
Lås kontoret 
Mötet beslutade att ny låskolv skall köpas till kontoret. Gun-Britt åtog sig att införskaffa. 
Nycklar skall kvitteras ut till förutom Gun-Britt, Nisse, Liselotte och Lars-Åke. 
 
Strängnäs Marknaden 
Till marknaden den 10 oktober har AspöIF blivit tilldelad bord nr 32 utanför Bengtsson. 
Tidschema: 
08:00-09:30    A-Lag  Hämta bord etc 
09:30-11:00 FAIF 
11:00-12:30 P97 
12:30-14:00  P98 
14:00-15:00 99/00 
15:00-16:00 Gunn-Britt   Lämna bort etc 
Lag ledarna måste säkerställa att tiden är tillsatt. 
 
§13 Tid för nästa möte 
Beslöts att hållas måndagen 19 oktober på Bresshammar klockan 19:00. 
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Sekreterare           Ordförande                     Justeras                       Justeras 
  
   
  
Kristina Lidh      Nils Nordin         Mattias Jonsson         vakant 


